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PROTOK6I- NR XXII/l2

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 10 sierpnia 2012 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzf obrady

XXII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, iz na sali obrad obecnych jest 19 radnych i orzekl,

ze.jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnej Janiny Szreniawy na sekretarza obrad.
Radna nie wyrazita zgody .
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturp radnego Zdzislawa Adamczyka.
Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie kandydaturp radnego Z. Adamczyka

na sekretarza obrad XXII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnego -19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego Zdzis\awa Adamczyka
na sekretarza obrad XXII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Ad.2

Glos zabratr Burmistrz M. Piszczek informuj4c, iz uchwala w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Jgdrzejowskiemu na organizacjg Do2ynek Powiatowych
Wodzislaw 2012 jest bezzasadna. Burmistrz zwr6cil siE z proSbq o wycofanie punktu
9 z porz4dku obrad.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie zmianE porzqdku obrad XXII sesji Rady
Miejskiej tj. wykre5lenie punktu 9 o brzmieniu ,,Uchwala w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Jgdrzejowskiemu na organizacjg Do2ynek Powiatowych Wodzislaw
2012."

Za skreileniem pkt. 9 z porzqdku obrad XXII sesji Rady Miejskiej - 19 glos6w
Przeciw- 0 glos6w

Wstrzymalo siq - 0 glos6w
Punkt 9 zostal zdjqty z porzqdku obrad.

Porz4dek obrad XXII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjpcie porzqdku obrad.
3. Przyjpcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdry sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie w dniu 28 czerwca2|l2 roktt.
7. Uchwala w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego

za pomnik przyrody.
8. Uchwala w sprawie ustanowienia pomnika przyrody,
9. Uchwala w sprawie wyraLenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierZawy

czg6ci gruntu komunalnego na czas okreSlony.
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10. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
11. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wydzierzawienie nieruchomo5ci

kornunalnej na okres dluZsry nD trzy lata.
12. Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w finansowych w bud2ecie Gminy

Jpdrzejt6w na 2013 rok
13. Uchwala w sprawie zmian w budiecie miasta i gminy na 2012 rok
14. Uchwala w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta

i Gminy Jgdrzej6w na lata 2012 * 2018.
15. Uchwala w sprawie uchwalenia ,,Wieloletniego Planu Rozwoju

i Modernizacji urz4dzef wodociqgowych i kanalizacyjnych na lata
2012 - 2015 bgd4cych w posiadaniu ,,Wodoci4g6w Jgdrzejowskich"
sp. z o, o. z siedzib4 w Jgdrzejowie.

16. Odpowiedzi na interpelacje.
17. Sprawy r62ne.
18. Zamknipcie obrad.

A d . 3
Rada Miejska przyjpla protok6l Nr XXI/12 z dna 28 czerwca bie24cego roku, nie

wnosz4c uwag.
A d . 4

1. Radny S. Hatys zwr6cil siE z prodbq w sprawie przejazdtr na ul. Przemyslowej
a Ksi4ze Skroniowem. Poinformowal, iz skladana byla interpelacja w tej sprawie.
Sytuacja na przeje2dzie pogorsda sip po rozebraniu jednego toru. Proszg
o zniwelowanie r6Znic wysoko6ci plyt, wymiang uszkodzonych, kt6re zagra2ajE
bezpieczeristwu oraz naprawe nawierzchni drogi. Radny zwr6cil sig z proSbq
do Burmistrza o interwencjg w tej sprawie do PKP.

2. Radna J. Szreniawa zwr6cila siE z pro6bq o ustawienie lampy Jasionka
a ul. Glowackiego pod Panem Wojd4.

3. Radna J. Szreniawa ztw6cila sig z proSb4 o ustawienie kabiny WC w parku 700 -
lecia.

4. Radna J. Szreniawa zwr6cila sig z pro3bq posadzenia nowych drzew, kt6re dadz4 ciefr.
5. Radna J. Szreniawa poruszyla sprawE artykulu dotycz4cego kolejki wqskotorowej,

mamy doplacad do kolejki, a nikt nie zrobit przejazd,t.
6. Radna E. Bartosz zapfiala o przystanek autobusowy w Jpdrzejowie czy jest jlL

lokalizacja i czy syndyk sprzeda wszystko.
7. Radna E. Bartosz przypomniala o skladanej interpelacji o przystar d poczqtkowe

i koricowe.
8. Radna E. Barlosz z\ryraca uwagq na zdezelowany tabor PKS Radomsko, naleZy

zwr6ci6 uwagq na stan autobus6w przed przetargiem na przew6z dzieci.
9. Radny G. Ku6mierz zwr6cil sig z pro6b4 o ustawienie wiaty przystankowej przy

dworcu PKS.
10. Radny G. KuSmierz zap71al, dlaczego firmy nie uzupelnily brak6w w rozkladach

jazdy. Zwr6ciL sig o ponowne wystqpienie do firm przewozowych w tej sprawie.
11. Radny G. KuSmierz zwr6cil sig o wyciEcie chwast6w przy starym dworcu PKS-

zob owiqzat wlaSciciela.
12. Radny G. KuSmierz zapytal czy jest opinia sanepidu i RDOS Kielce w sprawie farm

wiatrowych.
13, Radny R. Kruk zwr6cil sig z proSb4 o zamontowanie prog6w zwalniaj4cych Murawiec

II- kiosk ruchu, a ul. Sienkiewicza.
14. Radny R. Kruk zwr6cil sig z prodb4 o uporz4dkowanie teren6w za Browarcm,

udroZnienie przepust6w lub zgloszenie tej sprawy do odpowiednich slu2b.



15. Radny R. Kruk zwr6cil sig z proSb4 o odnowienie znak6w poziomych na ul.
Kieleckiej, Jana Pawla, Kiliiskiego lub zlecenie tego odpowiednim stuzbom.

16. Radny A. Czajor zwr6cil sig o dopilnowanie ptzez Stratit Miej sk4 usunigcia chwast6w
lub zlecenia prac ZUK, a ten wystawi fakturp.

17. Radny K. Michalski zwr6cil sig z proSbq o uporz4dkowanie poboczy drogi 768
odcinek Jgdrzej 6w- Ludwin6w.

18. Radny M. Zimoch poinformowal, i2 na drodze powiatowej w kierunku Mokrska
studzienka miaLa zbierwt wodg, a nadmiar wody gromadzi sig. Radny zwr6cil sig
z pro3b4 o zniwelowanie terenu, bo zalewa posesje.

I 9. Radny M. Zygan zapytal o skwerek po bylym pomniku, czy wiadomo, co tam bgdzie.
20. Radna M. Barafska poparla interpelacjg radnego A. Czajora w sprawie sprz4tania.

Straz Miejska powinna przejil po calym Jgdrzejowie i obejrzei chodniki, posesje,
by byl porz4dek.

21. Radna M. Barariska zasygnalizowala, iz starsi ludzie z$aszajqproblem z autobusami,
zwrocila sig z proSbq aby wplyn46 na przewo2nika by niskie autobusy wyjezdzaty
na miasto.

22. Radna M. Barariska zapylala o drogq przy dzialkach, czy jest szansa zeby jqprzejqt
i jakod zagospodarowa6.

23. Radna M. Barafska poruszyla sprawg parkowania na chodnikach, ludzie i matki
z dzielmi nie mogEprzej66, proszE o zwr6cenie nato uwagi.

24. Radny K. Swietlik ponowil pro6be, by zajqd siE budynkiem po bylej Szkole
Podstawowej w Zagajtt. Sprawa dodi pilna.

25. Radny K. Swietlik poinformowal, iz oczyszczalniq przejQ Zaklad Wodoci4g6w
i Kanalizacji, kanal sanitamy przejS ZaWad Uslug Komunalnych, proszg
o odpowiedz na piSmie.

26. Radny Z. Adamczyk zapltal czy jest szansa by zaczq| w tym roku budowg chodnika
w Rakowie.

27. Radny Z. Adanczyk poinformowal, i2 mieszkaricy prosze o remont drogi tluczniowej
Kopaniny do drogi powiatowej Rak6w - Wolica.

28. Radna E. Bartosz poprosila o aktualnq sytuacjg w gminie po nawalnicy.
29. Radny T. Kot zapl'tal na jakiem etapie jest szacowanie szk6d po nawalnicy, iie

mieszkaric6w mo2e bczyd na pomoc materialnq.
30. Radny T. Kot poinformowal, i2 byla proSba do GDDKiA o poszerzenie zjazdu

z drogi krajowej w drogg gminn4 odpowiedZ GDDKiA jest negatywna w zakesie
wykonawstwa, gdyz gmina dokonuj4c przebudowy drogi w zakresie winna byla uj 46
przebudowq zjazdu. Radny zapytat czy gmina jest w stanie w bieZqcym roku dokona6
przebudowy zjazdu, gdyz pozostawienie w obecnym stanie zagraLa bezpieczeristwu
u21'tkownik6w drogi.

31. Radny T. Kot poruszyl problem utylizacji azbestu. W spos6b nieodplatny mial byi
odbierany azbest, a pracownicy urzEdu odpowiadaj% 2e ten, kt6ry spadl bEdzie
darmowo odbierany, a ten, kt6ry pozostal na dachu ju2 nie. Moim zdaniem powinien
by ( kuzdy nieodplatnie.

32.Przewodnicz4cy P. Blaszkiewicz zapytal, na jakim etapie znajduje sig wniosek do
Funduszu Sp6jnodci.

A d . 5
Radny R. Kruk zapytal o realizacjE projektu ,,Cyfrowa Szkola" w Szkole Podstawowej

nr 2.
Burmistrz M. Piszczek udzielil odpowiedzi.



Burmistrz M. Piszczek przedstawil najnowsze dane o szkodach wyrz4dzonych przez
huragan na terenie gminy Jgdrzej6w. Dane z wczoraj to 430 budynk6w uszkodzonych
w tym 215 dom6w w gminie Jpdrzej6w. Sq domy wylqczone z u2)tkowania gdzie zdjgte
zostalo pokrycie dachowe (okolo 40 dom6w). Powolano cztery komisje, prawdopodobnie
zostanie powolana jeszcze jedna. Uszkodzone s4 dwie szkoly: w Mnichowie (zrolowany
dach na starej czE6ci) i w Skroniowie. Obecnie szacowane sq tylko budynki mieszkalne.
Przewidziana jest pomoc do 6 tys. zl, do 20 tys. zl. i do 100 tys. zl. Dzigki OSP na Mnichowie
zabezpieczono dostawy wody dla inwentarzu.

Ponadto informacjg o huraganie przedstawila Kierownik OSrodka Pomocy Spolecznej
Pani G. Chabior. Poinformowala, i2 pomoc przewidziana jest dla os6b, kt6re nie s4 sobie
w stanie same poradzii, lub majq ogromne zniszczenia. Pomoc nie przysluguje wszystkim
nie jest to ubezpieczenie. Bylam wczoraj na spotkaniu w zwi4zku z kataklizmem. Wszystko
bgdzie kontrolowane i rozliczane. Podzigkowania dla soltys6w za prace. Pracownicy caly
czas pracuj4 w terenie. Ludzie bardzo sobie pomagajq. OPS obecnie zajmuje sig budynkami
mieszkalnymi, ale tylko tymi gdzie obecnie prowadzone jest gospodarstwo domowe.
Procedury s4 dostgpne na stronach UrzEdu Wojew6dzkiego, Urzgdu Gminy. Od komisji
poszkodowani dostanq protok6l z oszacowanq kwot4 i z tym muszq siE zglosi6. Na chwilE
obecn4 nic nie zostalo jeszcze wyplacone. Numer, na kt6ry moZna dzwoni6 w sprawie
pomocy to 606 420 271.

Radny Kot zapltal czy czlonkowie Komisji informuj4 jakajest procedura.
Kierownik OPS G. Chabior poinformowala, 2e nie gdy2 jest to informacja dopiero z wczoraj
Radny T. Kot zwr6cil siE z proSbqby od dziS komisje informowaly o sposobie zgloszenia.

Kierownik G. Chabior ztryr6cila siq do radnych i soltys6w o zgloszanie os6b, kt6re
potrzebuj4 pomocy. Starostwo sprowadzilo Z)"wnoSi, kt6rq moina rozda6, oSrodek w chwili
obecnej nie mo2e sig tym zaj4c.

Pan P. Faryna zapylaL gdzie ma by6 kierowany wniosek o pomoc.
Kierownik OPS G. Chabior wyj aSnila, 2e do gminy

Radny Czajor zapylal czy nie trzeba ponownie sklada6, jeSli osoba spisanajest na liScie
od soltysa.
Kierownik G. Chabior wyjaSnila, Ze do gminie nie, ale z dokumentami do opieki tak.

Kierownik OPS G. Chabior opu5cila posiedzenie komisji.
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdnejowie powzipla uchwalg w sprawie zniesienia formy ochrony
przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody nastgpuj4cq liczb4 glos6w:
Za
Przeciw

- 19 glos6w
- 0 glos6w

Wstrzvmalo sie 0 glosriw
/Uchwafa nr XXll/215112 w zal4czeniu do protokolu/,

Ad.8 .
Przewodnicz4cy odc4tal uzasadnienie.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odcz)'tala projekt uchwaly.
Uwap nie wniesiono.
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W glosowaniu wziglo ttdzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie ustanowienia pomnika
przyrody nastgpuj4cq liczbq glos6w:
Za - 17 glost5w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXlll2l6l12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9.
Przewodniczqcy odczltal uzasadnienie.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odczytala ptojekt uchwaly.
Radna J. Szreniawa zapytala o poloZenie dzialki.
Burmistrz M. Piszczek wyja3nil, i2 chodzi o dzialkE na ul. Okrzei.

W glosowaniu wziqlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzier2awy czg5ci gruntu komunalnego na czas okreSlony nastgpuj4cq
liczbq glos6w:
Za - 17 glostiw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - lglos
/Uchwala nr XXlll2lT /12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.10
Przewodniczqcy odc4tal uzasadnienie.
Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg do uchwaly o brzmieniu ,,traci moc uchwala
z dnia 29.03.2012 o ntmerze 167112 sesla XVII w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie
zamiany nieruchomoSci".
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
Radny S. Stradomski zapytal czy znowu ten wlaSciciel nie bgdzie mial zqdaf'.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, 2e jeSli negocjator sig nie zdecyduje rozmowy zostan4
zerwane.
W glosowaniu wziElo ,tdzia\ 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody
na dokonanie zamiany nieruchomoSci nastppujqc4 liczb4 glostiw:
Za - 15 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 2 glosy
/Uchwala nr XXlll2lSll2 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l t
Przewodnicz4cy Rady odczl4al uzasadnienie.
Radny A. Czajor przypomnial, i2 zwracal uwagg, Zeby umowy na okres dluZszy niz trzy lata
byly okre3lane w czasie, to tak jak uchwaly ̂ a czas nieokredlony, caly czas mamy w pamigci,
do jakich niejasnodci moZe to prowadzi6.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2, ftma jest zainteresowana wykupem, dobrze,
Ze nowe zaklady powstaj4. Firma ta moze wystqrid o zakup w trybie bezprzetargowym.
W tej chwili sq tam trzy firmy, kolejna firma skupuje prywatne dzialki.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczylala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody

na wydzier2awienie nieruchomoSci komunalnej na okres dlu2szy ni ttzy lata

nastgpujqc4 liczb4 glos6w:
Za - 17glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo siq - 0 glost6w
/Uchwala nr XXlll219l12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.l2
Przewodnicz4cy odczytal uzasadnienie.
Radny A. Ciu.lor * imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego

zaap;lowal o nieprzeglosowanie tej uchwaly. Odwietlamy teren Sp6ldzielni i parkingu,

u sp6ldrielrria malo finansu.1e. My mamy dotoly(, 40 tys. zl i utrzymywa6 oswietlenie.

Partycypacj a w utrzYmaniu.
nadny's. 

-Stradomski 
dodal, iz po tr4bie powietrznej te pieni4dze s4 bardziej potrzebne

na inne cele, moZna to odloZYi.
Wiceprzewodnicz4ca M. Bararlska odcz)tala proj ekt uchwaly'

W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych'
Rada Miejska w Jgdrzejowie nie powzipla uchwaly w sprawie zabezpieczenia srodktiw

finansowych w bud2ecie Gminy Jgdrzej6w na 2013 rok

Wstrrymalo sig

Ad.13

8 glos6w

Przewodnicz4cy Rady odczl'tal uzasadnienie.
Burmistrz M.'Piszczek zglosil autopoprawkE o nastgpuj4cym brzmieniu "kwotQ 300.000 z1-

zastqpid kwotq 623 000 zl;'
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafrska odczltala projekt uchwaly'

W glosowaniu wziplo :udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w budzecie miasta

i gminy na 2012 rok nastppuj4c4 liczb4 glos6w:

Za uchwalq
Przeciw

Za
Przeciw

glos6w:
Za
Przeciw

- 0 glos6w
- 9 glos6w

- 17 glos6w
- 0 glos6w

- l7glos6w
- 0 glosriw

Wstrrymalo sig 0 glos6w
/Uchwala nr XXlll220l12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.14
Przewodniczqcy Rady odczytai uzasadnienie'
Wiceprzewodnicz4ca M. Barairska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
W glosowaniu wziglo :udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalP w sprawie zmian w wieloletniej
prognozie irinansowej Miasta i Gminy Jgdrzej6w nalata 2012 - 2018 nastgpujqcq liczbq

Wstrzymalo sip 0 glos6w
fuchwala nr Xxlll22lll2 w zalqczeniu do protokolu/.
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Ad.15
Przewodniczqcy odczltal uzasadnienie.
Radny K. Majchrzak jest za tym, aby go przyj46, w zadaniach inwestycyjnych wymieniony
jest zakes, ale zapomniano o zwodoci4gowaniu wsi, o przydomowych oczyszczalniach
5ciek6w. Nie do przyjgcia jest fakt, 2e skladaj4c wnioski o kanalizacjg w miejscowo5ci Maly
N,qczyn nie uwzglEdniono tego.
Radny Majchrzak odc4tal wniosek Komisji Rewizyjnej w tej sprawie.
Burmistrza M. Piszczek ut'jadnil, iz prior).tetem jest oczyszczalnia. W dniu 8.08.2012 roku
pojawila sig Lista Rankingowa - Program Infrastruktura i Srodowisko nasz projekt znajduje
sip na 7 miejscu w skali kraju, WartoSi projektu 44 miliony, jezeli zaangaLizttjemy sig
w oczyszczalnie male rzeczy musimy wycinai. Na przyszly rok chcemy uruchomid szed6
projekt6w.
Radny K. Michalski zapytal czy nd2vigniemy to zadht2enie.
Burmistrz odpowiedzial, ze tak.
Radny K. Majchrzak dodat, i2 rozumie nadrzgdnoS6 oczyszczalni, ale taki zapis by nie
zaszkodzil.

Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie uchwalenia ,,Wieloletniego
Planu Rozwoju i Modernizacji unqdzef wodoci4gowych i kanalizacyjnych na lata
2012 - 2015 bgd4cych w posiadaniu ,,Wodoci4g6w Jpdr"zejowskich"
sp. z o. o. z siedzib4 w Jgdrzejowie nastgpuj4c4 liczb4 glos6w:
Za
Przeciw

- 16 glos6w
- 0 glos6w

Wstrzymalo sig I glos
/Uchwala nr XXlll222/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 16
1. Burmistrz poinformowal, iz ponownie zostanie zgloszony przejazd.
3. Burmistrz poinformowal, i2 ustawianie przenoSnych toalet w parku 700 lecia to duZe

koszty, sprawa zostanie przeanalizowana.
4. Burmistrz poinformowal, i2 nasadzenia na placu przy ul. Chrobrego s4 dewastowane,

ale wci4Z to robimy.
5. Burmistrz wyjafnil, i2 nierealne byloby zeby kolejka finansowala sig sama, gmina

na bieZqco reguluje 1/3 straty ponoszonej przez sp6lkp, dla nas waZne jest by sp6lka
siE nie rozpadla, chcemy by udzialowc6w bylo jak najwiEcej.

8. Burmistrz wyj aSnil, i2 PKS zatrudnil czgS6 kierowc6w, przejmuje koncesje, kolejne s4
wydawane, przywtacane sq kolejne kursy, kt6re obslugujq solectwa; okes wakacyjny
jest problematy czny, nasze Kapeny nie nadaj4 sig do uzytku; Kapena PKS Radomsko
nie jest niskopodlogowa, ale jest w dobrym stanie. Zwr6cimy sig z proSb4 by jeden
autobus byl niskopodlogowy. Na ogloszenie przetargu mamy 12 miesigcy.

9. Burmistrz wyja5nil, iz funkcjonuje poczekalnia na dworcu.
10. Burmistrz wyjaSnil, i2 rozklady jazdy bpd4 monitorowane.
11. Burmistrz wyjaSnil, i2 caly czas zwraca uwagQ Strazy Miejskiej na t9 dzialkg,

od ponad roku se tam warunki zabudowy wydane, nie wiadomo jak dlugo to potrwa.
14. Burmistrz wyjaSnil, i2 nie jeste6my wlaScicielem ciek6w wodnych, LZGW zajmqe

siQ tym.
15. Burmistrz wyj ainil, iz znaki powinna odnowid GDDKiA.



17. Burmistrz poinformowal, iz
poboczy.

18. Burmistrz poinformowal, i2
zarzqdcy.
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bqdzie interweniowal w sprawie uporz4dkowania

sprawp studzienki przy drodze powiatowej przekaZe

19. Burmistrz poinformowal, iZ na Iercn po bylym pomniku zostatra wydana decyzja,
bEdzie tam obiekt uslugowo - handlowo - produkcyjny, bez funkcji mieszkalnej

21. Burmistrz poinformowal, i2 zwr6ci siq z proSb4 by jeden autobus byl
niskopodlogowy.

22. Burmistrz poinformowat, i2 pilotowana jest sprawa drogi przy ogr6dkach
dzialkowych.

23. Burmistrz poinformowal, iz zwroci uwagg Stra2y Miejskiej na parkowanie
na chodnikach.

24. Burmistrz poinformowal, iz na temat terenu po bylej Szkole w Zagaju by\y
prowadzone rozmowy, ale nie ma zgody na przejgcie obiektu, trzeba sprzeda6 dzialkE.

26. Burmistrz nyjaSnil, i2 bylo du2o Srodk6w zabezpieczonych na ten cel, sprawg nale2y
zglosi6 do merltorycznego wydzialu.

27. Burmistrz poinformowal, i2 zostanie poprawiona droga.
28. S1'tuacja po nawalnicy zostala zreferowana przez Burmistrza w pkt. 5 porz4dku obrad.
29. S1'tuacja po nawalnicy zostala zreferowana przez Burmistrza w pkt. 5 porz4dku obrad.
31. Bumistrz poinformowal, ze je(li chodzi o usuwanie azbestu to, co spadlo tak, co nie

spadlo nie, trzeba takie przypadki rozpatrywae indywidualnie.
32. Burmistrz poinformowal, iz to nie jest koniec pracy, ale dopiero poczqtek. 16,5 mln

to kwota wnioskowana, to bEdzie najwiEkszy projekt realizowany przez Wodociqgi
Jgdrzejowskie i najwigkszy. projekt unijny realizowany prze powiat, najwyzej
oceniony projekt przez WFOS.

Ad. l7
Burmistrz wraz z Przewodniczqcym Rady wrgczl nagrodg Soltysa Roku 2011 Panu

Adamowi Gajosowi za wklad w rozw6j solectwa.
Radny G. KuSmierz zabral g)os w sprawie uchwaly o wyraZeniu zgody na zmiang

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru, na kt6rym maj4 zostai
wybudowane trzy wiatraki o kolosalnych rozmiarach.

Radny G. Kudmierz odczltal wyst4pienie w sprawie oddzialywania farm wiatrowych
na otoczenie. Zwr6cil siE do Przewodnicz4cego Rady o zalqczenie niniejszego wystqpienia
do protokolu z obrad sesji.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamknqi obrady XXII sesji Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie o godzinie 13.30.

Protokolowala

{umirn {u,"lincn'.'
Karolina Kamien

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejawie

mgr Pawel
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Znlqczniki:

L Lista obecnoici.

2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XXII sesji Rady Miejskiej.
3. I(ystqpienie w sprcwie oddzialywania farm wiatrowych nu oroczente.


